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Spørgsmål nr. S 448 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren 

Dato: 29. marts 2023 

Stillet af: Peder Hvelplund (EL)  

Mener ministeren, at der skal være grænser for, hvor meget finansiering 

patientforeninger må få fra industrien?  

(Spm. nr. S 448). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt

Sundhedsudvalget 2022-23 (2. samling)


